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Az Ember múltja
Herczeg Zsoltot kérdeztem a tábor embere díj történetéről: „Ez a ti bulitok”- jegyezte meg, miköz-
ben felidéztük a 2003 óta tartó hagyományt. Nézzük mit érdemes tudni  a Tábor Embere intéz-
ményéről. 

A választást legelőször 2003-ban rendez-
ték meg. A díj ötlete egy egykori táborozó, 
Incze Nikoletta fejéből pattant ki, aki abban 
az évben meg is nyerte. Incze Niki és cso-
portja célja az volt, hogy egy tábori játékot, 
hagyományt alkossanak. A díjat nem szak-
mai elismerésnek szánták, hanem emberi 
elismerésnek.
A Tábor Embere választást azóta minden 
évben megrendezik. A szavazást maguk a 
táborozók szervezik, vezetői segítséggel. 
A tábor emberének tárgyi díja egy vándor 
kupa, melynek oldalára az adott év nyerte-
sének neve kerül. Előfordult, hogy két em-
ber is megnyerte a díjat, 2004-ben Nánási 
Julianna és Kovács Patrik kapott ugyanany-
nyi szavazatot.
A szavazás titkos. Mindenki jelölt és min-
denki szavazó a táborlakók közül. A jelöl-
tek neve is nyilvánosságra kerül, mely ön-

magában egy elismerés. Az, aki megnyeri 
a kupát, annak gálaműsort szerveznek, ál-
talában az előző évi tábor embere a szerve-
ző. A választás hivatalosan nem szerepel 
a tábor programjában, a diákokon múlik, 
hogy megrendezik-e. A vezetőségi tagok 
Herczeg Zsolt előzetes információi és vé-
leménye alapján idén nem szavaznak a 
Tábor Emberére. 
A táborvezetőségi tagot arról is kérdeztük, 
mi lenne, ha a szervezők közül is lehetne 
Tábor Emberét választani. „Nem kell, sem-
mi szükség rá, nem adna és nem venne el 
belőle, a vezetők egyaránt keményen dol-
goznak.”
Tábor Emberei között szerepelnek olyan 
volt táborozók is, akik azóta már csoport-
vezetőkké, vezetői tagokká avanzsáltak. 
Az idei táborban erre több példa is akad, 
csoportvezetőként vesz részt Kocs-

már-Tóth István, Molnár Zsuzsi, és a tava-
lyi győztest, Kelemen Luci.

Szerző: Oszkai Klaudia  Fotó:  Czikkely Marci 2014
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Legtöbben még bizonytalanok
A táborlakók közel kétharmada még nem tudja, hogy kire adja le szavazatát a Tábor-embere 

választáson – derül ki lapunk gyors felméréséből. 

A táborozóktól azt kérdeztük, hogy tud-
ják-e már, kit választanak, azt azonban 
nem kértük, hogy nevezzék is meg a jelölt-
jüket. A felmérésben megkülönböztettük 

azokat, akik már vettek részt médiatábor-
ban és azokat, akiknek ez az első. Ezzel az 
volt a célunk, hogy árnyaltabb képet kap-
junk a várható szavazói viselkedésről. Sta-
tisztikáink negyvenöt válaszadó alapján 
álltak össze.
Azok között, akik már részt vettek lega-
lább egy médiatáborban, nem jelentősen 
ugyan, de kevesebb a bizonytalanok szá-
ma, azonban még az ő körükben is ötven 
százalék feletti ez az arány. Az első médi-
atáborukat töltő fiatalok több mint kéthar-
madának még nincs elképzelése, arról 
hogy kire adja majd le voksát, mikor eljön a 
szavazás ideje. Sokan meglepve értesültek 
a szavazás létezéséről.

Felmérésünkből kiderült az is, hogy a leg-
több régi táborozó várhatóan szintén régi 
táborozóra fog szavazni, míg az új tábo-
rozók jelentős része jellemzően olyat fog 
megjelölni, akinek az idei az első tábora. A 
felmérést készítő munkatársunk elmond-
ta, hogy új táborozókkal folytatott beszél-
getéseiből az derült ki, hogy legtöbben „kis 
klikkekben szavaznak majd egymásra”, 
így a régebbi táborozóknak vélhetően nem 
kell aggódniuk amiatt, hogy csökkent vol-
na az esélyük a szavazáson az újak nagy 
létszáma miatt.

Szerző: Nagy Soma

Infografika: Zsubori Eszter
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Lenni vagy nem lenni?
Az Új Nemzedék Médiatábor több okból is rendhagyó: többen vagyunk itt, mint korábban bár-
mikor, más a tábor helyszíne, és a DUE-táborozók mellett a legtöbben az Új Nemzedék Központ 
jóvoltából jöhettek el. Nem csoda tehát, ha valaki kételkedik abban, hogy ez valóban egy igazi 
DUE-tábor. Ezért is merült fel, hogy ebben az évben elmarad a Tábor Embere-gála. Kelemen 
Luci, a tavalyi Tábor Embere cím birtokosa, és egyben csoportvezető, és Kecskés István, a tábor 
vezetője válaszolt kérdéseinkre. 

„Az, hogy elmaradt volna, ebben a formá-
ban egyáltalán nem igaz, arról van szó, 
hogy ez a tábor teljesen más, mint az elő-
zőek. A vezetőség komolyan megfontolta, 
hogy ez egy igazi DUE-tábor-e. Tovább 
lehet-e vinni ezt a hagyományt, vagy zár-
ványként vonul be a táborok történetébe. 

Azonban az a vezetőség benyomása, hogy 
igen, ezt a megváltozott körülmények, és 
a nagyobb létszám ellenére is meg kéne 
tartani” – nyilatkozta Luci.
Arra a kérdésre, hogy kinek, vagy minek a 
hatására született meg a döntés, azt vála-
szolta, hogy nem egy konkrét személyről 

szól. Ez nem egy személyi döntés a saját 
részéről sem, mert, ahogy megfogalmaz-
ta, ő CSAK egy díjazott. A vezetőség véle-
ménye is az volt, hogy a társaság összeért 
egy ilyen választáshoz.
„Nem volt olyan felvetés, hogy ne legyen 
tábor embere” – mondta el Kecskés Ist-
ván, a tábor vezetője valamelyest ellent-
mondva Lucinak. Kecsó szerint eleve be 
volt szervezve az idei programba, habár 
a létszám okozott némi fejtörést. A szem-
pontok is megmaradtak: a legjobb, leg-
ügyesebb, a leg- leg-leg tábororzó kapja a 
díjat. Kérdeztük arról is, változtat-e az Új 
Nemzedék részvétele. A válasz egyértel-
mű nem volt.
Ugyan a két vezetőségi tag véleménye ré-
szint különbözik, arról megbizonyosod-
hattunk, hogy idén is lesz Tábor Embe-
re-választás, szóval elő a papírt és a tollat, 
jön a szavazás! A hagyomány folytatódik.

Szerzők: Mike Dominika és Sípos Rita Veronika

Fotó: Kovács Kyra
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Ki lesz? Ki volt!

KELEMEN LUCI
A cím jelenlegi birtokosa élte meg legtávo-
libbnak az eseményt, ugyanis nem volt ott a 
díjkiosztón, mert súlyos hangszálproblémák-
kal küzdött, és az eredményhirdetés előtt ha-
zautazott. „Az, hogy én kaptam meg a Tábor 
Embere-díjat, az egy hatalmas probléma és 
kozmikus baki” – így emlékszik vissza Luci. 
Mikor a csoportvezetője írt neki és megmu-
tatta az ünneplő tömeget, akkor nagyon meg-
lepte az eredmény. „Nagyon kíváncsi lettem 
volna, hogy a magam kő szívével én sírdo-
gáltam volna-e” – tette fel a költői kérdést. A 
Szép(en)írók vezetője azt mondta, hogy nem 

tett különbséget fiatal és idős táborozó között, 
segített, ahol tudott. „Ez egy kellően faramuci 
díjátadó volt, egy kellően faramuci díjazottal” 
– tette hozzá.

KOCSMÁR-TÓTH ISTVÁN
A #ER csoport vezetőjét 2011-ben választot-
ták meg Tábor Emberévé. Akkor már sokan 
ismerték, mert ez volt a negyedik tábora. Ba-
rátai tudták, hogy Estvánka mindig is szerette 
volna ez a címet, mert az egyik legnagyobb 
elismerésnek tartja. Így mikor el is nyerte a cí-
met, meg volt hatódva. Mikor megkérdeztem, 
hogy tudatosan készült rá, igennel válaszolt, 

de hozzátette: „ez az, amit nem szabad. Megle-
pett, hogy tényleg én nyertem, igazából csak 
a színpadra szerettem volna kiállni” – mondta 
az elsőéves csoportvezető, aki a díj átvétele 
után nagyon nehezen dolgozta fel az elisme-
rést. Azt is elmondta, hogy nemcsak az övé 
az érdem, hanem nagyon sokat köszönhet az 
akkori csoportvezetőinek, mind szakmailag, 
mind emberileg. Emlékeiben egy nagyon ér-
dekes pillanatnak titulálta, amiből sokat lehe-
tett tanulni.

MOLNÁR ZSUZSANNA
2010-ben Kecskeméti Dávid csoportjából 
került ki győztesként Zsuzsi és lett a Tábor 
Embere. Ő soha nem akarta tudatosan ezt a 
megtiszteltetést. Második tábora után úgy 
érezte, nem nyújtott eleget ahhoz, hogy ő 
álljon a dobogó legfelső fokára, „soha nem vi-
selkedtem másképp” – mondta a FüllejRádió 
vezetője, aki amondó, „csak” a család része 
volt, és ott segített, ahol tudott. Mikor a vég-
ső pillanatban az ő nevét mondták, teljesen 
meghatódott, erre még ennyi év távlatából is 
emlékszik. Természetesen neki is volt válasz-
tottja, de azt nem osztotta meg velünk.

KUPÁS GÁBOR
„Magamat adtam” – válaszolta Gábor, mikor 
megkérdeztem, mit tett a cím birtoklásának 
érdekében. „A hetedik táboromban kaptam 
meg a tábor embere címet 2006-ban” – me-
sélte az idei tábor egyik vágója. Elmondása 
szerint mindenben részt vett. A díj számára 
a szakmai, technikai és baráti elismerést, 
megtisztelést jelent. „Az esélyeseknek olyan 
embereknek kell lenniük, akik összekötik az 
embereket, vagy irányítani tudnak és szerves 
részei egy működő szimbiózisnak.” A jelölés 
meglepte őt, de tudta, hogy már az is kitün-
tetett figyelemmel jár. Úgy gondolja, hogy a 
szimpátia megnyilvánulása ez a cím és egy 
fontos elismerés a DUE-tábortól.

Szerző: Kobl Adrienn  Fotó: archív Trombitás Péter                                

A DUE-táborban mindig központi kérdés, hogy ki érdemli meg, és ki nyeri el a Tábor Embere címet. 
A táborozóknak nincs könnyű dolguk, mert nem csak az ember személyiségét kell értékelniük, ha-
nem a hozzáértését, és a szorgalmát sem árt. Megkérdeztük a jelenlévők közül azt a négy embert, 
akik már büszkélkedhetnek ezzel a címmel, és mind egyöntetűen azt mondták, az a legfontosabb, 
hogy a dués családot ne kívülről szemléld, hanem legyél szerves része. Éld meg! 
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Te is beleférsz!
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A majdnem Tábor Emberei
A nyertesre mindenki emlékszik, azonban a dobogó alsóbb lépcsőin állók általában gyorsan fele-
désbe merülnek. A DUE-táborokban viszont mindenki ott van a másik tudatában. A szavazatokkal 
együtt jár a táborozók szimpátiája, tisztelete és szeretete. Ezt a pozitív energiacsomagot pedig akkor 
is öröm megkapni, ha csupán egyetlen szavazód van.

A tavalyi Tábor Embere-gálán az öt leg-
több szavazattal rendelkező táborozó 
állhatott a színpadon. Akkor egy széles 
mosolyban, most pár őszinte szóban 
foglalták össze a gondolataikat. Ültanir 
Jázmin, Gálosi Dóri, Papp Andi és Czik-
kely Marci osztották meg érzéseiket.

Mind a négyen egyértelműen örültek 
neki, jól esett nekik, hogy ott állhattak 
a színpadon. „Nagyon boldog voltam, 
hogy jó véleménnyel vannak rólam, és 
hogy csoporton kívül is szavaznak rám” 
– mondta Andi, aki már második éve erő-
sítette a dobogósok táborát. Amellett, 
hogy mindannyian hihetetlen dolognak 
titulálták a rengeteg szavazatot, kiemel-
ték, hogy milyen jó érzés volt a barátaik-
kal állni a színpadon.

A négy Tábor Embere-jelölt szerint a vok-
sokat nagyrészt a segítőkészségüknek és 
közvetlenségüknek köszönhetik. „Igye-
keztem mindig segíteni a többieket. Pél-

dául lecsót is lapátoltam a többieknek, és 
próbáltam mindig vidámságot generálni, 
hogy ne csak mindig a munka legyen 
előtérben.” – emlékezett vissza Marci. 
Hasonló gondolatokat fogalmaztak meg a 
többiek is. Andi úgy érzi valamivel meg-
foghatta szavazóit. „Úgy gondolom, van 
humorérzékem, és beszélgetni is szere-
tek a többiekkel. Bárki odajön hozzám, 
segítek, és ha kell, tanácsot adok.”

A DUE-táborokban az a jó, hogy az első 
pár nap elteltével belekeveredik a levegő-
be egy bizsergető kényszer, hogy beszél-
gessünk, legyünk közvetlenek, kössünk 
barátságokat. Tehát rengeteg táborozó 
rendelkezik azokkal a bizonyos Tábor 
Embere-tulajdonságokkal, amelyek kö-
zül a tavalyi év dobogósai kiemeltek pá-
rat. „A közösség része, a többiekkel szív 
és örül, ha úgy adódik. Aki mintája egy 
átlagos és lelkes táborozónak” – jellemzi 
Dóri az ideális jelöltet. Abban kissé eltért 
a véleményük, hogy a cím régi vagy új tá-

borozót illet meg. Marci szerint egy olyan 
ember érdemli meg, aki már „többedik 
táborban jófejkedik”, míg Dóri szerint 
nem számít, hogy mikor csatlakozott a 
táborozókhoz.

Mindenki szeretne nyerni – értettek 
egyet, de egyikük sem bánta, hogy úgy 
történt, ahogy. „Jól esett volna, ha meg-
nyerem ezt az elismerést, de soha nem 
csináltam semmit másképp ezért. Ha 
nyertem volna, az nem azért lett volna, 
mert bármikor is megjátszottam volna 
magam, hogy én legyek a Tábor Embere. 
Fontos, hogy az ember önmaga legyen.” 
– véli Jázmin. „Mindenkiben megvan az 
érzés, de sosem görcsöltem rá. Vagy zsi-
gerből jön a jófejség és a segítőkészség, 
vagy nem” – állítja Andi.

Szerző: Palotás Zsuzsi

Foto: Facebook
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Benned megvan?
 Az újságíró szó a tábor összes lakójának jelent valamit. Éppen ezért szerettük volna megtudni, hogy 
szerintük milyen tulajdonságokkal rendelkezik egy jó újságíró. A kutatást egy internetes lexikonnal 
kezdtük definíciót keresve.

„A közérdekű hírekről, eseményekről 
újságcikket író személy, aki újságok vagy 
más hírközlő vállalkozások szerkesztői-
nek dolgozik” – írja a wikiszotar.hu

A táborlakók, csoportvezetők és a motel 
személyzetének válaszai rávilágítottak 
arra, hogy egy újságíró sokkal több, mint 
a definícióban áll, ennél fogva rengeteg 
tulajdonsággal kell rendelkeznie ahhoz, 
hogy jó munkát végezzen.
Balázs Géza szerint egy jó újságíró példá-
ul: „Elsősorban kíváncsi, amit a művelt-
ség határoz meg, szakmai tulajdonsága, 
hogy jól ír, jól beszél és képekben is tud 
gondolkodni.”
Molnár Zsuzsi, Nagy Norbert és Szentend-
rei Adrienn csoportvezetőkkel egyszerre 
beszélgettünk, mindannyian egyetértet-
tek Adrienn válaszával, miszerint egy jó 
újságíró céltudatos, alapos, maximalista, 
nyitott szemmel jár, felkészült és jól mér-
legel. Zsuzsi szerint az újságírók egyre ke-
vésbé felkészültek, egy-egy interjú alatt 
pedig szerinte egy felkészületlen ember 
kevesebb érdekes dolgot tudhat meg az 
alanyaitól. Norbi is egyetértett abban, 
hogy a felkészültség és a téma szeretete 
elengedhetetlen egy jó cikkhez, ugyan-
akkor szerinte egy kiemelkedő újságíró 
„etikus, empatikus objektív és szubjek-
tív, pont úgy és ott, amikor kell”.
A motel dolgozóját, Bóta Csillát is megkér-
deztük, hogy ő, mint kívülálló, hogyan 
látja a szakma dolgozóit, válaszában ki-
emelte, fontosnak tartja, hogy mindig va-

lós problémákkal foglalkozzanak a zsur-
naliszták. „Legyenek lényegre törőek, de 
járják körbe a témát, amivel foglalkoznak, 
legyenek kedvesek, és ne erőszakosak.”
A táborozók mind egyetértettek abban, 
hogy egy jó újságírónak kedvesnek, il-
lemtudónak és kitartónak kell lennie.
„Nem szabad hagynia, hogy megaláz-
zák, faképnél hagyják, szívesebben adok 
interjút egy szimpatikus embernek” – 
mondta Pintér Lilla.
„Az emberek azt hiszik, hogy taplók, 
nyaggatják az embereket, és hamis dol-
gokat írnak, pedig szerintem az újságírók 
mindig az igazat írják.” – egészítette ki 
Nagy Fanni.
Kovács Lilla pedig a következőket fűzte 
hozzá. „Szociális ember, tudja kezelni az 
embereket, irányítani a beszélgetéseket, 
legyen beszédes, ne fogyjon ki a témák-
ból és bátor legyen, ne féljen rögtönözni. 
Érdekes témát kell találnia és ahhoz egy 
megfelelő interjúalanyt, mert egy olyan 
alannyal, aki nem tud válaszolni a kérdé-
sekre, elég nehéz bármit is kezdeni. De egy 
újságíró rossznak is tűnhet, ha sokat kér-
dez, vagy ha olyanokat kérdez, amire nem 
tudnak, vagy nem akarnak válaszolni.”

Szerző: Lampert Kitti és Kovács Orsolya

Foto: Fartek Patrícia
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Tervezte: Magó Réka

HOPPÁ! HOPPÁ! HOPPÁ!
Sosem rünnyögteti a csapot és mindig visszaviszi a poharat.

Ő AZ AZ EMBER!
Szavazzatok Pénteken a Tábor Emberére!
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  Piramisjáték
A Médiatábor 35 éve alatt már két generáció is felnőtt. Nincs ez másként a csoportvezetők terén sem, ahol már 
komplett „családfákat” is fel lehet fedezni. Két ilyen láncot jártunk végig egykori csoportvezetőktől a jelenlegiekig.

balázs géza

A minden táborozó által ismert világjáró 
egykori célját elárulta nekünk, minden-
ből a maximumot szeretné kihozni, a 
táboroztatásnak is így kezdett neki. El-
mondta, hogy 35 év alatt csaknem 3000 
ember fordult meg a táborban. Nagyon 
örül annak, hogy átadhatta a stafétabotot 
Kecskés Istvánnak – egykori tanítványá-
nak, hisz tudja, hogy jó kezekbe került az 
irányítás. Habár ő maga már csak a hát-
térben tevékenykedik, úgy érzi ez a sze-
rep való neki. Megosztotta velünk, hogy 
évek óta tudatosan figyelik és választják 
ki az új generáció tagjai közül azokat, akik 
továbbviszik az átadott tudást és gondo-
latokat.

kecskés István

A táborvezetője, kinek életét az újságírás 
szeretete tölti be, elárulta - a DUE meg-
adott neki mindent, ami kellett ahhoz, 
hogy elinduljon az újságírók rögös út-
ján. ,,Itt megtanulsz emberként újságíró 
lenni, újságíróként embernek maradni” 
- nyilatkozta a táborvezetője. Idejét a ta-
nulásnak és a munkának szentelte, hogy 
minél előrébb juthasson a pályán. Elérte 
a napilap gyártás egyik csúcsát, hogy a 
Nemzeti Sportnál dolgozhatott 13 és fél 
évig. Mentorai Balázs Géza és Szayly 
József volt, akik szakmailag a legtöbbet 
nyújtották számára, emberileg pedig 
Váry Gábor volt rá nagy hatással.

kocsmár-tóth István

A „családfa” legfiatalabb tagja elmond-
ta, hogy a DUE sokkal többet adott neki, 
mint, amit egy kommunikációs főiskola 
valaha nyújthat. Kitért a társaságra, az 
elmúlt évek hangulatára, mindamellett 
a szoros baráti kötelékekre. Rengeteg 
embert emelt ki, akiktől a szakmai tudást 
elleste Kecskés István is közéjük tartozik, 
mint az első szakember, akit a DUE-ban 
megismert. De volt csoportvezetőinek, 
Kis Anettnek, Beke Dánielnek és Pál 
Zsombornak is nagyon hálás. A Diákmé-
dia pályázaton elért sikerei, valamint a 
Tábor embere díj motiválta abban, hogy 
ne kémiát, hanem inkább újságírást ta-
nuljon, s célja ne a robbantgatás legyen a 
kísérleti laborban, hanem a berobbanás 
a média világába. Az újságírói véna már 
4 évesen előbukkant, mikor Friderikusz 
Sándornak diktált fenyegető levelet, 
hogy elvehesse műsoridejét.

kutI sándor

A tábor hangmérnöke egy diákrádió-
ban dolgozott, ott döntötte el, hogy ezt 
szeretné csinálni. Elvégzett egy gimnázi-
umot, ahol már barátkozott a rádiós- és 
hangtechnikus dolgokkal. Elvégezte a 
műszaki egyetemet, ott tanult meg na-
gyon sok mindent, viszont az egyetemen 
mégsem rádiózni kezdett, hanem újsá-
got írt egy kari lapnál, ahol szerkesztett, 

írt és tipográfiával is foglalkozott. A Ma-
gyar Rádióban is dolgozott, de oda már 
úgy ment, hogy volt tapasztalata. Ezután 
került a DUE-hoz. Az Egyesületben a jó 
társaságot, a barátságot szereti a legjob-
ban. Emellett nagyon szeret tanítani, 
szereti átadni a tudását olyanoknak, akik 
érdeklődnek az iránt, amit csinál. Mai 
napig tanít hangtechnikus tanfolyamo-
kon. Szerinte nagyon sokat lehet tanulni 
a tanítványoktól, mert fiatalok, ügyesek, 
követik a napi technikát, érdeklődőek, de 
nem csak szakmailag, hanem emberileg 
is. Neki az a siker, hogy ilyen táborokat 
sikerül összehozni.

kecskemétI dávId

A SznObjektívek csoportvezetője szerint 
a legnagyobb dolog, amit a DUE-val elért, 
az az, hogy fotográfus lett. A DUE-ban is-
merte meg Nagy Rékát, aki a Sziget Sunt 
alapította, ami a Sziget Fesztivál napilapja 
volt. Először oda hívták el dolgozni, ott 
pedig megismerte Tóth Tibort, a KisPál 
és a Borz koncertszervező menedzserét, 
így lett a banda fotósa. Innen pedig már 
minden alakult magától. Dávid első évé-
ben bár nem voltak önálló csoportok, de 
Kuti Sanyi körül forgott a legtöbbet, így őt 
tartja akkori csoportvezetőjének. Abban 
az évben Dávid még az iskolarádió kap-
csán a hangtechnika iránt érdeklődött a 
leginkább.

sókI tamás

A Fotóriporterek csoportvezetője úgy 
érzi, rengeteget dolgozott azért, hogy el-
érje mindazt, amije most van. A DUE által 
döntötte el, hogy fotózni szeretne. A tábor 
előtt is szerette csinálni, de táborozóként 
jött rá, hogy igazán a fotózás az, ami ér-
dekli. Kecskeméti Dávid volt a vezetője, 
azt mondja ő volt az, akitől a legtöbbet ta-
nulta. Az idei év Ifjúsági sajtódíjasa tavaly 
vezetett először csoportot. Tomi hozzá-
tette, lehetségesnek tartja, hogy lesz majd 
valaki a csoportjaiból, aki ezen a pályán 
marad, vagy talán a DUE-nál helyezkedik 
majd el, de ehhez sok munka és még több 
alázat kell majd.
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